
Od 1 sierpnia zniesiono limity na badania rezonansem magnetycznym w nyskim
szpitalu.  W praktyce oznacza to zmniejszenie kolejek i  większą dostępność do
świadczeń. W naszym województwie krócej będziemy czekać również na wykonanie
tomografii i operację leczenia zaćmy.

Takie dobre wiadomości przekazali w trakcie czwartkowej konferencji prasowej (1 sierpnia)
Wicewojewoda Opolski Violetta Porowska i dyrektor opolskiego oddziału NFZ Robert Bryk.

Rezonans magnetyczny to nieinwazyjne badanie pozwalające na ocenę stanu wszystkich
narządów wewnętrznych  i  tkanek.  Jest  nowoczesną  i  jedną  z  najdokładniejszych  metod
diagnostyki pacjentów.

Kolejną ważną kwestią dla nyskich pacjentów jest  sprawa oddziału chirurgii  naczyniowej
zamkniętego w 2016r. Od tego czasu trwa walka o jego przywrócenie.  Jak dowiedzieliśmy się
podczas czwartkowej konferencji prasowej, jest szansa, że niebawem usłyszymy dobre wieści
także w tej sprawie.
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